
   
 

   
 

 

We acknowledge that our water is sourced from Shoal Lake 40 First Nation. We are gathered on 

Treaty one land, les terres sur lesquelles nous sommes rassemblés aujourd’hui font partie du 

territoire traditionnel des peuples Anishinaabeg, Ininiwak, Anishininiwak, Dakota, et Déné, et de la 

patrie de la nation métisse de la Rivière Rouge. 

  

We stand with the Indigenous community and commit to building an ongoing process of 

reconciliation, collaboration, and resurgence. Nous restons déterminés à travailler en partenariat avec 

les Premières Nations, Inuit et Métisses dans un esprit de vérité, réconciliation et collaboration. 

_____________________________________________ 

Tuesday Announcements – April 23 

Day 5 

 
• The AWRC will be open as a quiet workspace this week. Tutoring will be limited to allow for 

students to participate in Grade Wars activities. Regular tutoring will resume on Monday, April 
29. 

  
• Félicitations à tous nos débatteurs qui reviennent du tournoi national à Montréal!  Vous étiez 

d'excellents ambassadeurs de nore école. 
 

• Big congrats to all of our debaters who just got back from the French nationals in Montreal.  
You did an outstanding job of representing our school! 

 


